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Zápis ze zasedání AS PřF UJEP  
konaného dne 12. 10. 2011 

 
Přítomni: Doc. J. Anděl (předseda), Dr. M. Kuřil, Dr. Z. Moravec, Mgr. K. Drbalová, Mgr. J. Ceeová 
(místopředsedkyně)  
Omluveni: Prof. I. Nezbeda, L. Zedníček 
Neomluveni: Z. Marek, Bc. I. Slachová 
Hosté: Doc. J. Pavlík (děkan), Ing. Petr Lauterbach (tajemník) 
 
Program zasedání: 

1. Určení sekretáře AS PřF 

2. Návrh delegáta na člena Rady vysokých škol za UJEP na další období (2012-2014) 

3. Různé 
 

Zahájení: 14:35 
 
 
Jednání: 

 
Schválení programu zasedání.         5-0-0 
 
 
1. Předseda AS navrhl Mgr. Martina Šlajchrta jako sekretáře AS. Připomínky nebyly od 

přítomných senátorů vzneseny a navržený souhlasil. 

Usnesení: Dle čl. 4, odst. 2 VaJŘ určuje AS sekretářem Mgr. Martina Šlajchrta.  5-0-0 

2. Předseda AS navrhl Ing. Zdeňku Kolskou, Ph.D. jako delegátku do Rady vysokých škol za PřF 

pro funkční období od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2014. Děkan PřF tento návrh doplnil informací 

o dosavadním působení Ing. Zdeňky Kolské, Ph.D. v Radě vysokých škol.    

Usnesení: AS navrhuje Ing. Zdeňku Kolskou, Ph.D. jako delegátku do Rady vysokých 

škol za UJEP za PřF pro funkční období od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2014.   5-0-0 

3. Různé: 

 Tajemník PřF přítomné senátory informoval o změně v čerpání rozpočtu FRIM, která byla 

spojena s potřebou urychleného vypracování statických posudků (31 680 Kč) a nákupem 

klimatizační jednotky (92 666 Kč) v souvislosti s umístěním difraktometru a přesunem 

clusteru v budově kateder v rámci Centralizovaného rozvojového projektu PřF UJEP a TU 

Liberec. Děkan PřF zodpověděl dotazy senátorů. 

Usnesení: AS PřF schvaluje změnu rozpočtu FRIM PřF podle §27, odst. 1, písm. c) 

zákona o VŠ ve výši 31 680 Kč (statické posudky) a 92 666 Kč (nákup klimatizační 

jednotky)          5-0-0 

 Děkan PřF přítomné senátory informoval o nutnosti zahájení přípravy projektové 

dokumentace pro přístavbu a rekonstrukci objektu Za Válcovnou. V případě úspěchu 

a schválení projektu MŠMT budou náklady na projektovou dokumentaci zpětně 

financovány jako uznatelný náklad. Tajemník společně s děkanem PřF zodpověděli dotazy 

senátorů. 

Usnesení: AS PřF bere na vědomí riziko neschválení projektu a schvaluje investici 

do projektové dokumentace pro přístavbu a rekonstrukci objektu Za Válcovnou 

v maximální výši 500 tis. Kč.        5-0-0 

 Mezi vedením fakulty a senátory proběhla diskuze ohledně metodiky finančního hodnocení 

kateder. Tento bod bude podrobněji projednán na některém z příštích zasedání AS PřF. 
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 Příští zasedání AS PřF 27. 10. 2011 v 14:30. 

 
 
Ukončení: 16:00 
 
 
Formát hlasování: A-N-Z 
 
Zapsal: M. Šlajchrt 
 

Doc. RNDr. Jiří Anděl, CSc. 
      předseda AS PřF UJEP 


